

美西洛杉磯五天逍遙遊

5 Days USA West Coast Relax

| 團號 Code | Hotel | 單人房 Single Room | 雙人房 Twin Room | 三人房 Triple Room | 小童 Child | 小費 Gratuity |
|------------|---|--------------------|------------------|--------------------|-------------|----------------|
| USWC5 | DoubleTree or similar | \$819 | \$529 | \$439 | \$219 | \$8.00/day |
| | Fairfield Inn / Holiday Inn Buena Park or similar | \$589 | \$399 | \$369 | \$219 | |

上列費用均以美元每位計算，按兩人一房計。小童 3 至 9 歲。三位成人同行，以兩張床一房為計，不提供加床服務。
The above tour fares are based on US Dollar. Children from 3 to 19 years old. A triple occupancy room will have 2 beds only. No extra bed to provide.

Day 1 原居地 → 洛杉磯 Home City → Los Angeles

由原居地出發，在指定時間內抵達洛杉磯機場後由本公司職員在機場迎接後，直接送往酒店。
Upon arrival at Los Angeles Airport in specific time, our guide will meet you then transfer to hotel.

Day 2, 3 洛杉磯 Los Angeles

自由活動或可隨意選擇下列自費活動
Free day to explore on own or you can join one of the following optional tours.

A 迪斯尼樂園或加州冒險樂園 / DISNEYLAND OR CALIFORNIA ADVENTURE

早上前往舉世聞名，老少咸宜的迪斯尼樂園。其節目內容之豐富，精彩不勝枚舉。包括有 360 度立體影院放映之[世界上最著名的風景]，[白雪公主城堡]，[潛水艇]，[小小世界，恐怖鬼屋]，[非洲蠻荒探險][加勒比海盜船]以及刺激萬分的雲霄飛車，太空過山車等等。暑假時間晚上約十時，更加插特備節“Fantasmic”，用水幕製造特殊效果，呈現 Walt Disney 家喻戶曉的卡通人物及電影，新奇有趣您留下永難忘懷的迪斯尼樂園假期。**(是日包含酒店←→迪斯尼接駁車，是日無導遊牽絆，自由遊玩無拘束)**

Morning depart Disneyland, known as the Happiest Place of the World. With unlimited fun for the entire family, you can visit Sleeping Beauty's Castle, the haunted Mansion, Space Mountain, and Small World. See the new 3D movie, Indiana Jones and enjoy many new exciting rides and the "Fantasmic" spectacular in summer. Disneyland gets better every year. If you have been to Disneyland before, come back and relieve the magic again. **(Shuttle to/from Hotel & Disney is include on the day. Visiting Disneyland on own and enjoy the free day without tour guide taking the chance to see the fireworks.)**

B 環球影城 - UNIVERSAL STUDIO

今天我們將前往佔地達 420 畝，世界上最大的環球電影製片廠。在這裡，你可以親眼目睹神奇的侏羅紀公園，大地震等驚險鏡頭的拍攝及 360 度 3D

立體的大金剛，山洪暴發，十戒電影裏摩西過紅海及大白鯊等精彩節目。

In the morning visit the Universal Studios to see how and where movies and TV shows are made. King Kong, the world's largest 360-3D experience. Be prepared to be caught in the middle of a terrifying struggle between a 35-foot T-rex and the King Kong. Be attacked by the shark from "Jaws", experience an earthquake, see the "Special effects" show, fight alongside with Optimus Prime in Transformers 3-D ride and the newest attraction "Jurassic Park".

C 聖地牙哥一日遊 - San Diego City Tour 早

上前往聖地亞哥，第一站是拉霍亞。這個海濱社區以其衝浪、白色沙灘和潮汐池而聞名。然後我們將在美麗的海港村停下來吃午飯。午餐後前往參觀退役的中途島號航空母艦，現已變成博物館。繼續遊覽標誌性的科羅納多酒店所在的科羅納多島-被稱為美國最大的純木材建築之一。回程將參觀於聖地亞哥老城。其眾多保存完好的歷史建築和博物館是為了紀念 1820 年至 1870 年期間聖地亞哥鎮的早期歷史。之後將返回洛杉磯。

Morning depart hotel and heading to San Diego, the first stop will be La Jolla. This idyllic beachside community is famous for their surf, white sand, and tide pools during low tides. Lunch at beautiful Seaport Village. After lunch proceed to fascinating USS Midway - a decommissioned aircraft carrier that's been turned into a museum. Continue tour to Coronado Island where the iconic Hotel Del Coronado is located - known as one of the largest wood-only buildings in the United States. On the way back will visit San Diego Old Town which first settled in 1769. Its many preserved historic buildings and museums commemorate the early days of the town of San Diego from the period 1820 to 1870. After then, will head back to Los Angeles.



Day 4 洛杉磯市區觀光 Los Angeles City Tour

是日開始洛杉磯巡禮。首先你們會參觀坐落於洛杉磯市中心的迪士尼音樂廳，此處亦是洛杉磯管弦樂團的表演廳。爾後我們將驅車前往格里斐斯天文台俯視洛杉磯的景色，在這裏你也清晰看見屹立在山上的“荷里活”標誌。隨後前往荷里活市參觀中國劇院，你可以與你喜愛的超級巨星的手足印合影留念。我們會坐車經過日落大街，在 80 至 90 年代是荷李活最繁榮的地段然後到達千萬豪宅林立的比華利山及所有名牌的聚集地-羅迪歐大道。

Today, we will bring you to visit some of the Los Angeles landmarks. In the morning we will start at Downtown Los Angeles to see the sophisticated Disney Music Hall which is home of Los Angeles Philharmonic. Then transfer to Griffith Observatory, from there you can have a good view of "Hollywood" sign. Tour will continue to Hollywood to visit the world famous hand & foot print at Chinese Theatre. Then we will drive along the Sunset Strip which was the center of nightlife during 80s to 90s to visit the Beverly Hills and Rodeo Drive which is the rich and famous persons' homes and shopping paradise.



Day 5 洛杉磯 → 原居地 Los Angeles → Home City

是日送往機場乘坐航機返回原居地
Transfer to airport for flight back to your home town.